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Abstract (en)
The pallet has a bottom plate which has a receiving surface for the goods and battens extending parallel to one another in the edge region on the
underside of said bottom plate. The battens engage in depressions on the upper side of an adjacent bottom plate so that several identical pallets
can be stacked to form a unit which is secured against rotation and displacement and can be handled in this manner, two parallel battens (2) also
being provided on the upper side of the bottom plate (1) in the edge region, which battens are, however, arranged at right angles to the battens (3)
on the underside of the bottom plate (1). The depressions (7, 8), serving for the stackability which is secure against rotation and displacement, are
provided on the battens (2, 3). Said battens (2, 3) are of equal height and thus, together with the bottom plate, in the stacked state form a receiving
space for items of confectionery which is closed on all sides. <IMAGE>

Abstract (de)
Palette zum Speichern und zum Transport von Warenstücken, mit einer eine Aufnahmefläche für die Warenstücke aufweisenden Bodenplatte, die
auf ihrer Unterseite im Randbereich parallel zueinander verlaufende Leisten aufweist, die in auf der Oberseite einer benachbarten Bodenplatte
angeordnete Vertiefungen eingreifen, so daß mehrere gleichartige Paletten zu einer verdreh- und verschiebegesicherten Einheit aufstapelbar
und so handhabbar sind, wobei auch auf der Oberseite der Bodenplatte (1) im Randbereich zwei parallel zueinander verlaufende Leisten (2)
vorgesehen sind, die jedoch rechtwinklig zu den Leisten (3) auf der Unterseite der Bodenplatte (1) angeordnet sind, daß die der verdreh- und
verschiebegesicherten Stapelbarkeit dienenden Vertiefungen (7, 8) an den Leisten (2, 3) vorgesehen sind, und daß die Leisten (2, 3) gleiche Höhe
aufweisen und so in gestapeltem Zustand zusammen mit der Bodenplatte einen allseitig geschlossenen Aufnahmeraum für Süßwarenstücke bilden.
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